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NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

	1.
	Notifying Member: United States of America
If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):

	2.
	Agency responsible: Environmental Protection Agency (EPA) [1022]

Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:

Please submit comments to: USA WTO TBT Enquiry Point

Email: ncsci@nist.gov

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [ ], 2.10.1 [ ], 5.6.2 [ ], 5.7.1 [ ], other: Transparency

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable): Endocrine disruptor screening. Environmental protection (ICS: 13.020), Products of the chemical industry (ICS: 71.100)

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document: Use of High Throughput Assays and Computational Tools; Endocrine Disruptor Screening Program; Notice of Availability and Opportunity for Comment (6 pages, in English)

	6.
	Description of content: This document describes how EPA is planning to incorporate an alternative scientific approach to screen chemicals for their ability to interact with the endocrine system. This will improve the Agency's ability to fulfill its statutory mandate to screen pesticide chemicals and other substances for their ability to cause adverse effects by their interaction with the endocrine system. The approach incorporates validated high throughput assays and a computational model and, based on current research, can serve as an alternative for some of the current assays in the Endocrine Disruptor Screening Program (EDSP) Tier 1 battery. EPA has partial screening results for over 1800 chemicals that have been evaluated using high throughput assays and a computational model for the estrogen receptor pathway. In the future, EPA anticipates that additional alternative methods will be available for EDSP chemical screening based on further advancements of high throughput assays and computational models for other endocrine pathways. Use of these alternative methods will accelerate the pace of screening, decrease costs, and reduce animal testing. In addition, this approach advances the goal of providing sensitive, specific, quantitative, and efficient screening using alternative test methods to some assays in the Tier 1 battery to protect human health and the environment.

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:

Protection of animal or plant life or health; Protection of human health or safety; Protection of the environment

	8.
	Relevant documents:

· 80 Federal Register (FR) 35350, 19 June 2015
· G/TBT/N/USA/969 – Draft Test Guidelines; Endocrine Disruptor Screening Program Test Guidelines (Series 890); Three Tier 2 Non-Mammalian Tests; Notice of Availability and Request for Comment:

http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2015-01-30/html/2015-01836.htm
http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2015-01-30/pdf/2015-01836.pdf

	9.
	Proposed date of adoption: To be determined

Proposed date of entry into force: To be determined

	10.
	Final date for comments: 18 August 2015

	11.
	Texts available from: National enquiry point [ ] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of other body:
https://members.wto.org/crnattachments/2015/TBT/USA/15_2482_00_e.pdf
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通             报

以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员：美国

如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：环保署(EPA) [1022]

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [  ], 2.10.1 [  ], 5.6.2 [ ], 5.7.1 [  ], 其他:  透明度

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号): 内分泌干扰物筛选。环境保护，化学品。

ICS: 13.020、71.100  



         HS: 28

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言: 高通量试验和计算工具的使用；内分泌干扰物筛选程序；可用性公告和评议机会（6页，英语）

	6.
	内容简述: 本文件描述了环保署(EPA)如何计划整合替代科学方法，就与内分泌系统相互作用能力筛选化学物质。这将提高环保署履行其法定职权的能力，依照与内分泌系统相互作用产生不良反应的能力筛选农药化学物质和其它物质。该方法整合了有效的高通量试验和计算工具，基于目前的研究，可以代替目前某些内分泌干扰物筛选程序（EDSP）第1阶段的试验。EPA已有使用雌激素受体途径高通量试验和计算模型评估的超过1800种化学物质的部分筛选结果。将来，EPA预计额外替代方法可用于内分泌干扰物筛选程序（EDSP）化学筛选，基于其它内分泌途径的高通量试验和计算模型的发展。替代方法的使用能够加快筛选、降低成本和减少动物试验的步伐。此外，这些方法促进了对某些第1阶段试验使用替代试验方法提供灵敏、详细、定量和充分筛选的目标。

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质: 保护动植物生命健康；保护人类健康安全；保护环境。

	8.
	相关文件: 
·2015年6月19日联邦纪事（FR）第80卷第35350页；

·G/TBT/N/USA/969－测试指南草案；内分泌干扰物筛选程序测试指南（系列890）；3项第2阶段非哺乳动物测试；可用性公告和评议请求

http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2015-01-30/html/2015-01836.htm

http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2015-01-30/pdf/2015-01836.pdf

	9.
	拟批准日期:  
拟生效日期:  
	
	待定

待定

	10.
	提意见截止日期: 2015/08/18

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  



